
Många har sagt mig att jag låter så bra i 

radio:  "Du har en riktig radioröst!" 

eller "Den låter så naturlig".  

 

Tro sjutton det! brukar jag svara .. jag 

har ju trots allt jobbat med den i 15 år! 

Hur skulle min röst ha hållit för tio 

timmar direktsändning i veckan på 

obekväm arbetstid om jag inte haft en 

god skolning? När jag sände P2s 

morgonprogram Aurora gjorde jag 

röstövningar samtidigt som jag loggade 

in i datorn och gick igenom manus...  

 

Att med pedagogs hjälp ha jobbat med textbearbetning, frasering, andning och artikulation har 

varit ovärderligt. Så detta att många uppfattar min röst som bärig, trovärdig och samtidigt 

ledig är ingen slump.  

 

-------------------- 

Ella Hultberg Petersson fd sång-/ talelev 

numer prisbelönad radioproducent SR P1 och P2 


